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Protokół Nr LXVI/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 26 stycznia 2024 roku 

 

Otwarcia LXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1300 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Sekretarza, Panią Skarbnik, służby mundurowe, sołtysów, 

radnych Rady Miejskiej w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. 

Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku 

wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecny był Pan Tomasz 

Pączek Radny Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Burmistrz Karlina Pan Waldemar Miśko poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino. 

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 7f. projektu uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino głosowało 14 radnych:  
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liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Nie zostały zgłoszone żadne propozycje zmian do porządku obrad.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej.  

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Bezpieczeństwo i porządek publiczny w 2023 roku na terenie Gminy Karlino: 

a) informacja Komendanta Komisariatu Policji w Karlinie, 

b) informacja Komendanta Powiatowego Policji w Białogardzie, 

c) informacja Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie, 

d) informacja Komendanta Straży Granicznej w Kołobrzegu, 

e) informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Białogardzie.  

6. Informacja na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

Gminy Karlino: 

a) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie,  

b) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, 

c) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Daszewie. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024-2032, 

c) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino-obręb Domacyno, 
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d) wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej z zasobu 

nieruchomości Gminy Karlino tytułem odszkodowania za nieruchomość nabytą 

z mocy prawa pod drogę publiczną gminną, 

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Karlino, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zakończenie LXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LXV sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

 

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14 

radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LXV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło Postanowienie Komisarza wyborczego 

w Koszalinie w sprawie podziału Gminy Karlino na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic, numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. Radni Rady 

Miejskiej otrzymali także zastrzeżenia dotyczące podjętej uchwały Nr LXV/663/23 
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z dnia 29 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy 

Karlino na lata 2023-2030 oraz uchwały Nr LXV/664/23 z dnia 29 grudnia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny i Opieki nad Dzieckiem na lata 

2024-2026 w Gminie Karlino”. Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli z siedzibą 

w Kielcach przedłożył petycję w sprawie pilnego zwołania nadzwyczajnego 

posiedzenia organów stanowiących. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Zgłosił się 

Pan Jerzy Macuda, mieszkaniec Syrkowic. Przewodnicząca pouczyła, że w punkcie 

wolne wnioski i informacje czas na wypowiedź jaki obowiązuje, to 5 min. 

 

Pan Jerzy Macuda mieszkaniec Syrkowic zabrał głos i zbulwersowany poruszył 

temat okolicy gminy, mianowicie przystanków. Jak powiedział, wizerunek 

przystanków jest tragiczny. Chodzi o dojście do nich i odprowadzenie wód 

opadowych np. w miejscowości Syrkowice. Dodał również, że chodniki przy dojściach 

do przystanków są również w opłakanym stanie. Jak powtórzył, bardzo ważną 

sprawą, jest odprowadzenie wód opadowych. Domy są położone, poniżej jezdni. Nie 

ma chodnika, woda nie zatrzymuje się na jezdni, wszystko wędruje pod mieszkania, 

pod budynki, budynki są zawilgocone, pękają mury, nic w tej kwestii się nie robi, nic 

kompletnie. Wzburzony powiedział, że oczekuje się od mieszkańców płacenia 

podatków a nic nie jest w tych kwestiach robione, żeby było lepiej. Przypomniał, 

że poruszał te tematy już od 2006 roku i nic się nie dzieje. Za każdym razem 

otrzymywał „obiecanki”, że na następnej sesji poruszymy tą sprawę i cisza, 18 lat 

mija już teraz. Zaapelował do władz miasta, że trzeba zabrać się do rzetelnej pracy. 

 

Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina poprosił o głos i od razu odniósł się 

do przedstawionej przez mieszkańca informacji. Powiedział, że kwestia przystanków 

zostanie niezwłocznie sprawdzona. Kwestie chodników i odwodnienia dotyczą 

również powiatu. Jak podkreślił Burmistrz byłby naprawdę bardzo wdzięczny, gdyby 

sam Pan Macuda wybrał się na najbliższą sesję Rady Powiatu i również tam poruszył 

ten temat. Ponieważ te przystanki, a szczególnie ten w Syrkowicach, jest przy drodze 

powiatowej i kwestia chodników... 
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Pan Jerzy Macuda wtrącił się i przerwał wypowiedź Burmistrzowi. Przewodnicząca 

interweniowała, poprosiła o uspokojenie i zabrała głos mieszkańcowi Syrkowic. 

 

Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina poprosił raz jeszcze, żeby mieszkaniec 

wysłuchał ze zrozumieniem do końca, ponieważ te kwestie były wielokrotnie 

poruszane w rozmowach z Władzami Powiatu i Zarządem Dróg Powiatowych, 

i Gmina Karlino odbija się na razie od ściany. Zdaniem Burmistrza, taki głos 

mieszkańca jednego, drugiego czy trzeciego zdecydowanie wzmocniłby starania 

Gminy. Dlatego Burmistrz zaproponował Panu, żeby ośmielił się pojechać i zabrać 

głos na sesji Rady Powiatu i zgłosić ten problem również tam. To naprawdę bardzo 

by pomogło w rozwiązaniu tego problemu.  

 

Nie zgłoszono więcej żadnych wniosków ani informacji.  

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Burmistrz ustosunkował się w poprzednim punkcie do składanym wniosków, zatem 

radni przeszli do punktu następnego. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 4. 

do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz poinformował, że 

zostały uruchomione w styczniu dwa mieszkania treningowe. Remont tych mieszkań 

na ulicy Okrzei finansowany był w głównej mierze ze środków dystrybuowanych 

przez Wojewodę w ramach ustawy "Za Życiem". Są to dwa mieszkania dla 4 osób 

w sumie: dwóch kobiet, dwóch mężczyzn, osób z niepełnosprawnościami, 

nie do końca samodzielnych. W tej chwili te mieszkania powinny już być 

zamieszkałe. Jak podkreślił Burmistrz myśli, że to nie jest ostatnie słowo w tej 

kwestii. W momencie, jak będą się zwalniały mieszkania w starym zasobie 

komunalnym i po oddaniu do użytku nowego budynku na osiedlu Biedronka, to część 

z nich również będzie mogła być przeznaczona na kolejne mieszkania treningowe, 

bowiem jest taka potrzeba w naszej gminie. 

Burmistrz podziękował wszystkim organizatorom i uczestnikom pierwszego w historii 

naszej gminy Orszaku Trzech Króli. Było to wspaniałe, przepiękne wydarzenie 
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religijne, ale także społeczne. Może co niektórzy mieli trochę obaw, ile nas będzie, 

czy to będzie taki okazały orszak, czy mniejszy? Natomiast każdy, kto był, kto 

widział, mógł stwierdzić, że było nas bardzo dużo i to naprawdę bardzo cieszy. 

Burmistrz szczególnie podziękował artystom, wyrażając opinię, że te jasełka były 

naprawdę przepiękne i fajne. Jak podkreślił, ma nadzieję, że ta tradycja już będzie 

rokrocznie kontynuowana w naszej gminie. 

Duże podziękowania skierował również do szkoły w Karwinie, a przede wszystkim do 

organizatorów kolejnego Konkursu Kolęd. Jak podkreślił jest on z roku na rok coraz 

bardziej wystawny, a był to już 30 taki konkurs. Niestety sala, w której się odbywa 

jest trochę za mała, ale jest i lekkie pocieszenie, bo być może za 2 lata ten konkurs 

odbędzie się już w nowym obiekcie, czyli w nowej świetlicy w miejscowości Karwin, 

której budowa się niebawem zacznie. 

Odbyło się noworoczne spotkanie w miejscowości Wolgast i Pan Waldemar Miśko 

dostąpił tego zaszczytu otrzymania złotego Gryfu Pomorskiego. Jest to niemiecki 

gryf, a historycznie rzecz biorąc kiedyś było to jedno wielkie pomorze. Złoty Gryf to 

wyróżnienie, które odebrał Burmistrz z rąk nowego Burmistrza Wolgast, który 

zauważył współpracę między gminami i współdziałanie przez te kilkanaście lat. 

W roku bieżącym obchodzimy 18-tą rocznicę tej współpracy.  

Warto również poinformować, że podpisaliśmy umowę Klastra Energetycznego. Jest 

to bardzo ważne dla przyszłości związanej z energetyką i to przede wszystkim 

z energetyką odnawialną i kosztami energii, które ponoszą nasi mieszkańcy 

i przedsiębiorcy. To jest pierwszy krok do tego, żeby w perspektywie kilku 

najbliższych lat doprowadzić do stworzenia tzw. Wyspy Energetycznej, to znaczy, 

żeby wytwarzać i konsumować energię tutaj w Karlinie i w naszej gminie. To też nie 

jest proste i łatwe, bo są określone przepisy i uwarunkowania. Dzisiaj nie ma takiej 

możliwości prawnej, żebyśmy mogli skorzystać z energii produkowanej  

z tzw. „zielonej energii", czyli z tych wiatraków, które istnieją. Miejmy nadzieję,  

że w najbliższej przyszłości takie możliwości prawne się stworzą, a ten klaster 

również będzie dbał i inwestował w odnawialne źródła, które będą bezpośrednio 

mogły być podłączone do odbiorców i mieszkańców. 

Powiedział również, że warto zauważyć, iż minęło 5 lat od utworzenia kół gospodyń 

wiejskich. Koła mają się bardzo dobrze i upłynęło już 5 lat działalności naszych 4 kół, 

czyli z Kowańcza, Gościnka, Pobłocia Wielkiego i Mierzyna. Całkiem niedawno, 

bodajże w ubiegłym roku, zostało utworzone piąte koło w miejscowości Domacyno. 
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Burmistrz przy tej okazji poinformował, że miał przyjemność uczestniczyć  

w uroczystości 5-lecia koła w Kowańczu, gdzie ta rocznica została godnie uczczona. 

Jak podkreślił, sukces zawsze ma wielu ojców i wszyscy to wiemy, ale zawsze na 

początku tego sukcesu jest jedna lub dwie osoby. Burmistrz serdecznie pogratulował 

i bardzo podziękował za to, co robi każde koło na co dzień dla swojej społeczności. 

Pan Burmistrz Karlina poinformował jeszcze, że zmienił się Komendant Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie, Pan Dariusz Szperlak odszedł 

na emeryturę i został powołany, na razie jako p.o., Pan Piotr Niewiadomski. 

Burmistrz powitał nowego Komendanta oraz serdecznie mu pogratulował, i jak dodał, 

z konkretnymi gratulacjami przyjedziemy, jak zniknie ten przydomek „p.o.” i to chyba 

jak ma nadzieję, nastąpi już niedługo. 

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz Karlina poinformował, że nasz Zakład 

Oświaty na czele z niezastąpioną dyrektor panią Teresą Plichtą-Lessnau 

i dyrektorami szkół i przedszkola, przygotowali dwa wnioski. Bardzo ciekawe i bardzo 

przydatne, nie tylko dla dzieci, młodzieży, ale również i dla nauczycieli. To są 

wnioski, w ramach których będzie zakupywane wyposażenie do wszystkich naszych 

szkół podstawowych. Wniosek pierwszy dotyczył wszystkich szkół podstawowych 

w naszej gminie i został bardzo wysoko oceniony, co świadczy o jakości pracy, 

również i Zakładu Oświaty. Ten wniosek został zakwalifikowany do dofinansowania 

i opiewa na kwotę 2 766 000 zł, z tego dofinansowanie z Funduszy Unijnych wynosi 

2 489 000 zł. Realizacja tego wniosku będzie obejmowała w sumie 459 uczniów 

oraz nauczycieli w zakresie podnoszenia kwalifikacji i kompetencji kadry 

pedagogicznej, ponadto będzie stanowiła o doposażeniu sal dydaktycznych we 

wszystkich czterech szkołach podstawowych w nowoczesne narzędzia i pomoce 

dydaktyczne. Termin realizacji zaczyna się w styczniu skończy się 31 grudnia 2025 

roku. Drugi wniosek dotyczy przedszkola. Termin realizacji również jest podobny. 

Będzie obejmował swoim zasięgiem 317 dzieci w wieku przedszkolnym, ale tutaj 

również będzie wsparcie dla nauczycieli, czyli określone szkolenia oraz będzie 

stworzenie pięciu nowych miejsc wychowania przedszkolnego wraz z wyposażeniem 

i zapewnieniem bieżącego funkcjonowania. Wartość tego wniosku to stanowi 

1 302 000 zł, z tego dofinansowanie 1 172 000 zł. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy ktoś ma pytania do sprawozdania Burmistrza. 
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Nie było pytań do sprawozdania Burmistrza. 

 

5. Bezpieczeństwo i porządek publiczny w 2023 roku na terenie Gminy Karlino. 

a) informacja Komendanta Komisariatu Policji w Karlinie, 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa i porządku publicznego w roku 2023 na terenie 

Gminy Karlino została przygotowana i przedstawiona w formie prezentacji przez 

Pana Radosława Więcka Komendanta Komisariatu Policji w Karlinie. 

Prezentacja została załączona do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu).  

Komendant zabrał głos i przedstawił załączoną prezentację. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

b) informacja Komendanta Powiatowego Policji w Białogardzie, 

Informację dotyczące bezpieczeństwa i porządku publicznego w roku 2023 zostały 

zawarte również w prezentacji przedstawionej przez Komendanta Komisariatu Policji 

w Karlinie. 

 

c) informacja Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie, 

Informacja w sprawie bezpieczeństwa i porządku publicznego w roku 2023 na terenie 

Gminy Karlino przygotowana przez Pana Jacka Mirona, Komendanta Straży 

Miejskiej w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu).  

Na sesji Pan Jacek Miron przedstawił powyższą informację w formie prezentacji. 

Prezentacja została złączona do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu).   

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

d) informacja Komendanta Straży Granicznej w Kołobrzegu, 

Informacja z działalności Państwowej Straży Granicznej w Kołobrzegu w okresie 

od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. na terenie miasta i gminy Karlino, przygotowaną 

przez Panią Beatę Okulińską Komendanta Placówki Straży Granicznej 

w Kołobrzegu, która została załączona do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). 
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Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

e) informacja Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Białogardzie. 

Informacja z działalności Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie 

w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. na terenie miasta i gminy Karlino, 

przygotowana przez Pana Dariusza Szperlaka, Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 9. do protokołu).  

 

Na sesji Pan Piotr Niewiadomski nowy p.o. Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie zabrał głos, i powiedział, że nie ma 

tak pięknej prezentacji, jak jego poprzednicy, ale myśli, że jeżeli dane mu będzie 

kierować tą komendą w Białogardzie, to w przyszłym roku na pewno będzie 

przygotowana. Natomiast jedną rzeczą, którą chciał przekazać, to to, 

że otrzymaliśmy do komendy cztery dodatkowe etaty. Docelowo ma być ich pięć 

i teraz ruszyła procedura naborowa. Będzie to skutkowało tym, że jeżeli przyjmiemy 

do pracy te pięć osób i one przejdą szkolenie pozytywnie, to zwiększymy obsadę 

osobową w jednostce ratowniczo-gaśniczej, że na jednej zmianie w dniu pełnienia 

służby będzie nie siedmiu strażaków, a ośmiu. To jest bardzo ważna dla nas sprawa, 

bo to jest o jeden strażak więcej.  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Informacja na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

Gminy Karlino: 

a) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie,  

Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie, przygotowana 

przez Pana Kazimierza Wójcika, Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 
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Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

b) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, 

Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie, przygotowana 

i przedstawiona na sesji przez Pana Henryka Ręcławowicza, Prezesa Zarządu 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Domacynie została załączona do protokołu (załącznik 

nr 11. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

c) informacja Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Daszewie. 

Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Daszewie, przygotowana 

przez Pana Marcina Łepeckiego, Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Daszewie została załączona do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zabrał głos i podziękował wszystkim 

służbom za zaangażowanie i ich pracę. Jak podkreślił, wszystkie działania są dla 

bezpieczeństwa i lepszego życia mieszkańców. Z naszej strony zawsze staraliśmy 

się współpracować i wspierać te służby, które nie są zależne od nas, ale jednak 

wymagają wsparcia po to, żeby mogły być lepiej doposażone i lepiej służyć naszym 

mieszkańcom, dzięki dla wszystkich z całego serca. 

 

Pani Barbara Kościukiewicz Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

przejęła prowadzenie obrad również w imieniu radnych Rady Miejskiej w Karlinie 

podziękowała wszystkim służbom mundurowym za ich pracę i współpracę z Gminą 

Karlino i zarządziła 15 min. przerwy. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie ponownie 

przejęła prowadzenie sesji i poprosiła wszystkich o powrót na salę obrad. Następnie 

Radni przeszli do kolejnego punku porządku obrad. 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVI/668/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 26 stycznia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024-2032, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 3, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVI/669/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 26 stycznia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

c) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino-obręb 

Domacyno, 
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Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVI/670/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 26 stycznia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej z zasobu 

nieruchomości Gminy Karlino tytułem odszkodowania za nieruchomość 

nabytą z mocy prawa pod drogę publiczną gminną, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVI/671/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 26 stycznia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Karlino, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVI/672/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 26 stycznia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karlino. 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXVI/673/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 26 stycznia 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 

 

9. Zakończenie LXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

26.01.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1418 dokonała zamknięcia LXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 
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Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


